
Referat AU møde 5.2.2024 kl.20.00 TEAMS 

       Deltagere: Sanna, Tanja, Camilla, Bettina 

 

1. Siden Sidst: 

TU afholder et test event d.17/2 for at se på muligheden for et nyt test system og overgang mellem 

funskate og K-konkurrencer. 

Aarhus har sendt mail til DSU om afholdelse af camp d.9-12/5, hvor de afslutningsvis vil afholde en 

konkurrence. Det er for Funskate og K løbere og de efterspørger, hvordan de skal gøre det. 

Christina fra TU og Bettina fra AU afholder møde med Aarhus, hvor det undersøges, hvad det er, 

der er brug for. 

Klage over støj fra SM/SC. Drøftet. 

 

2. Første Forårsfinale: 

Afholdes over 2 dage, der er 102 tilmeldte i alt. Konkurrencen skal være færdig søndag kl.16, da 

Rødovre kun har isen til da. 

Sanne har bestilt hotel, men afventer endeligt antal fra TU ift. Tidsplan. 

 

3. Anden Forårsfinale: 

Tilmeldingsfrist d.11/2. Der var en mangel på oplysningsfelt ift. Grand prix deltagelse, men nu skulle 

det være ordnet. 

Der er ikke bestilt hotel endnu. 

 

4. Samling: 

ØSK har forespurgt ift behov for is. Men de er ikke vendt tilbage endnu. 

 

5. Terminsplan sæson 2024-25: 

Der er lidt datoer, der lige skal helt styr på og så afventer vi TU’s tilbagemelding efter deres test 

event i februar.  

Forhåbentlig er alle datoer klar til at planen kan sendes ud hurtigst muligt efter d.17/2. 

 

6. Div. Opgaver i foråret: 

1. Opdatere rekorder til hjemmesiden: Sanne kigger på det, men er det sammenligneligt ift. Nye 

regler?? Opdateres fra Novice og op samt solodans og isdans. Dokumenter findes i sharepoint. 

Er det mon en opgave, der fremover kan placeres et andet sted? 

2. Referater (interne og eksterne): Bettina kigger på det inden rep.møde. 

3. Kompetencekatalog: gå igennem på et møde hvor vi går det igennem sammen. 

4. Opdatering af div. Vejledninger: gå igennem på et møde hvor vi går det igennem sammen. 

5. Oprydning i sharepoint: Bettina rydder op. 



6. indbydelser til næste sæson, m.m.: Skal laves snarest muligt, det er for stort et arbejde at 

oprette mm. Løbende. Det skal helst gøres inden sommerferien, men vi er afhængige af en 

tilbagemelding fra DSU samt TU inden det kan gøres. 

 

7. EVT.:  

Næste sæson:  

Tilmeldingslink, der skal opdateres ift. Notering af hvilket mærke/point de har i forhold til hvilken 

række de stiller op i. OBS at det er klart, hvilke point/mærker eller hvad det skal kaldes til næste 

sæson. 

Bestyrelsen har gjort opmærksom på, at der skal sidde 5 i alle udvalg. Det har vi ikke i AU og vi har 

brug for ekstra hænder. Det må eventuelt tages op i bestyrelsen ift. Hvordan vi får en ekstra person 

ind eller eventuelt fritager AU for opgaver. 

OBS til næste sæson, at der på workplan står hvem der varetager alle opgaver – også teknikere og 

beregnere mm. Der bruges for mange timer på ændringer og kommunikation frem og tilbage.  

 

Næste møde: afholdes efter test event eventuelt d.4/3 kl.20. 


